
کودکآزارییاکودکهمسری؟!
سرانجام ازدواج پر سر و صدای دخترکی ۱۰ ساله با پسر ۲۲ ساله چه شد؟ ازدواج پر سر و صدای یک دختربچه اهل 

شهرستان بهمئی با پسرعموی او که دو 
برابر ســن او، عمر داشــت، واکنش های 
زیادی را در هفته گذشــته برانگیخته و 
این قصه همچنان ادامه دارد. به گزارش 
خبرآنلاین، اول یک فیلم کوتاه معمولی 
بود که دســت بــه دســت می چرخید، 
تصاویری عادی از دســت زدن و شادی 
کردن گروهی که مقابل یک دخترک کم 
سن و سال حدوداً ۱۰ ساله می رقصیدند 
و کنار دخترک هم جوانــی رعنا با ریش 
سیاه، نشسته بود و می خندید، انگار جشن 
تولدی معمولی باشد. بعد، در شبکه های 
اجتماعی پیچیــد که این فیلــم ازدواج 
دختری ۱۰ ساله با پســری ۲۲ ساله در 
شهرستان بهمئی از اســتان کهگیلویه و 
بویراحمــد در جنوب غرب ایران اســت. 
همه ناگهان حســاس شــدند. آیا باز هم 
ماجرای دیگری از کودک همســری رقم 

خورده است؟
کم کــم طوفان اظهارنظرهــای مردم در 
شبکه های اجتماعی و فضای مجازی آنقدر 
بالا گرفت که دیگر کســی نمی توانست 
بگوید این خبر را نشــنیده و طبعاً، موقع 
اظهار نظر دســتگاه های رسمی و قضایی 
بود. ولی ســکوت، همچنان ادامه داشت 
و مردم، نســبت به این ازدواج، معترض 
بودند. با این وجود مسئولان محلی ترجیح 
می دادنــد قصــه مکتوم بماند و کســی 
از ماجــرا ســردرنیاورد. واکنش عجیب 
فرماندار شهرستان بهمئی به عقد دخترک 
۱۰ ساله با پسر ۲۲ ســاله، نمونه گویای 
سیاســت ابتدایی برخورد بــا پیامدهای 
رسانه ای این ازدواج بود. حکمت اله سنایی، 
فرماندار شهرستان بمهئی، گفت: من هم 
این فیلم را در فضای مجازی مشــاهده 
کرده ام، اما از جزئیات بی خبر هستم. وی 
با بیان اینکه این مسئله اتفاق تلخی است، 

اظهارکرد: بــه دلایلی ترجیح می دهم در 
این خصوص صبحت نکنم. ولی بالاخره 
فشــار افکار عمومی باعث شد نهادهای 
دولتی و غیردولتی روایــت خود را از این 
ازدواج بیان کرده و نســبت به این ماجرا 
واکنش نشــان دهند. رئیــس اورژانس 
اجتماعی هم درخواست کرد قوه قضائیه 
به ایــن عقــد ورود کند و اجــازه ندهد 
کودک همسری اتفاق بیفتد. رضا جعفری 
درباره انتشار فیلمی در فضای مجازی که 
مربوط به ازدواج موقت یک دختر ۱۰ساله 
بود،  گفت: ما از مســئولان بهزیستی در 
استان خواستیم تا گزارشی در خصوص 

این اتفاق تهیه کرده و به دادگســتری و 
دادســتانی استان ارســال کنند و حتماً 
نتیجه را پیگیری می کنیــم. همچنین 
مشــاوران بهزیستی نیز مشــاوره هایی 
در این خصوص به خانواده های پســر و 
دختر ارائه خواهنــد داد. البته در مقابل 
ایــن واکنش ها، امام جمعه شــهر محل 
این عروســی گفت که ماجــرا فقط یک 
رســم محلی به نام نشــانه بندان بوده و 
ازدواجــی صورت نگرفته اســت. محمد 
یوسف افروغی، امام جمعه لیکک از توابع 
شهرستان بهمئی در پاسخ به سوالی مبنی 
بر اینکه نظر شما درباره ازدواج یک دختر 

بچه در شهرستان بهمئی چیست؟، گفت: 
هزاران اتفاق ممکن است در هر کشوری 
بیفتد، اما دشمن و برخی رسانه های نادان 
برای بردن آبروی یــک طایفه یا یک قوم 
از یک موضوع اســتفاده می کنند. برخی 
حقوقدانان از جمله یک قاضی عالی رتبه 
دستگاه قضایی هم در مصاحبه با رسانه ها 
گفتند این کار درستی نبوده است. از جمله 
قاضی حشمت رستمی درون کلًا یکی از 
قضات دادگاه تجدیدنظر استان مازندران 
گفت پدر دختر، عاقــد و داماد، بر خلاف 
مصالح عالیه دخترک عمل کردند و مردم 
باید چنین تخلفاتــی را به مراجع قضایی 

گزارش دهند.
عقد موقت این دختر و پسر، 

منحل شده است
فشار افکار عمومی و شبکه های اجتماعی 
آنقدر بالا گرفت که بالاخره دادگســتری 
شهرســتان بهمئی هم وارد شد و اعلام 
کرد عقد موقت این دختر و پسر، منحل 
شده است و آن ها دیگر به همدیگر محرم 
نیســتند. به گفته رئیس دادگســتری 
شهرستان، این مسئله با رضایت طرفین 
عقد و بذل مدت و بخشش مهریه از طرف 
عروس و داماد پرسر و صدا صورت گرفت. 
از طرف دیگر به پایان رسیدن قصه وصلت 
پرماجرای این زوج، انتهــای ماجرا نبود. 
نماینــدگان مجلس، فرصــت را مغتنم 
شــمردند تا درباره طرح قانونی بر زمین 
مانده منع کودک همسری، فعالیت کنند. 
طیبه سیاوشی نماینده تهران در مجلس، 
در یادداشــتی از امنیت بــرای کودک با 
تصویب طرح منع کودک همسری سخن 
گفت. معصومه ابتکار، معاون امور زنان و 
خانواده ریاست جمهوری هم درباره ازدواج 
پرســر و صدای دختــرک، موضع گیری 
کرد و گفت: رئیس جمهور خودش ســه 
دختــر دارد و مخالف کودک همســری 
است. او ضمن اعلام موضع نسبت به طرح 
کودک همســری توضیح داد: لایحه ای 
درباره کودک همسری تدوین کرده ایم که 
با طرح کودک همسری در مجلس شباهت 
و هم پوشانی دارد، اما این لایحه کامل تر 
اســت. موضوع آن این اســت که ازدواج 
زیر ۱۳ سال را کاملًا ممنوع می کند. سن 
۱۳ تا ۱۵ ســال را هم با اجازه قاضی در 
شرایط لازم مجاز می داند. رئیس جمهور 
نگاه خوبی درباره ایــن لایحه و موضوع 
کودک همســری دارند. چون خودشان 
حقــوق خوانده انــد و از خیلی مســائل 

اجتماعی آگاهی دارند.

معاون رئیس جمهور:

لایحهایکهمرداننتوانندبه
راحتیطلاقبدهند

خبر آنلاین: معاون رئیس جمهور در امور زنان 
و خانواده، با بیان اینکه یکــی از لوایحی که در 
دست معاونت زنان و امور خانواده است و نهایی 
شده، بحث شروط طلاق بوده است، گفت: این 
موضوع در یک دوره بازنگری شــده، اما باز هم 
ما اشــکالاتی را در بحث طلاق احصا کردیم و 
در ارتباط با شــروط طلاق دوباره یک لایحه را 
به کمیسیون لوایح دولت دادیم.  معصومه ابتکار  
ادامه داد: منظورم این است که مردان نتوانند به 
این راحتی طلاق بدهند، طلاق سخت تر شود. 
مخصوصاً زنانی که خودشان هم وکیل هستند و 
با بسیاری از این موارد در ارتباط بودند، مثل دکتر 
سجادی و خانوم فریده غیرت عضو شورای فقهی 
حقوقی هستند؛ این موارد را به ما معرفی کرده 
و پیشنهادات خوبی در این زمینه ارائه می دهند 

که آن ها را اعمال کردیم.

مدیرعامل شرکت واحد اتوبوسرانی تهران 
خبر داد:

راهاندازیخطجدیداتوبوس
برقیتاپایانسال

ایسنا: مدیرعامل شــرکت واحــد اتوبوسرانی 
تهران از راه اندازی خــط جدید اتوبوس برقی تا 
پایان ســال خبر داد. پیمان سنندجی در مورد 
آخرین وضعیــت اتوبوس های برقی در شــهر 
تهران، گفت: سابقه تردد نخستین اتوبوس های 
برقی در شهر تهران به ۲۵ سال قبل بازمی گردد 
که برابر تصمیمات باید ســه خط اتوبوس برقی 
در مســیرهای تهرانپارس_امام حســین، امام 
حسین_انتهای ۱۷ شهریور و میدان خراسان_ 
راه آهن راه اندازی شود که دو خط این اتوبوس ها 
اجرایی شد. وی با بیان اینکه با راه اندازی خطوط 
بی آر تی در مســیر تهرانپارس و ایجاد پیاده راه 
۱۷ شــهریور، دو خط اتوبوس برقی جمع آوری 
شــد، گفت: در همین زمان شرکت اتوبوسرانی 
تصمیم گرفته که سیستم اتوبوس های برقی را 
به روزرسانی کند که بر همین اساس برای مدتی 

این اتوبوس ها جمع آوری شد.

شهرداری تهران توضیح داد؛

مرتفعسازیدراطرافساختمان
مجلس

باشگاه خبرنگاران: مســئول طرح تفصیلی 
منطقه ۱۲ شــهرداری تهران با اشاره به احداث 
ســاختمان های جدید مجلس در ضلع جنوبی 
آن که ضوابــط مربوط به ارتفــاع و نما در آن ها 
رعایت نشده است، گفت: این ساختمان ها شامل 
طرح توسعه مجلس هســتند و زیر نظر مجلس 
شورای اسلامی احداث شده اند. میرخانی با بیان 
اینکه برای ساخت این بناها مصوبه کمیسیون 
ماده ۵ اخذ شده اســت، افزود: علاوه بر این در 
ابتدا هم مصوبه مجلس اجازه شروع به کار این 
پروژه را صــادر کرد. وی گفــت: در حال حاضر 
طرح توسعه مجلس در شورای عالی شهرسازی 
در حال بررســی اســت. میرخانی در پاسخ به 
ســوالی مبنی بر اینکه بناهای محدوده میدان 
بهارســتان طبق قانون دارای محدودیت ارتفاع 
هستند و این ســاختمان ها با چه مجوزی بیش 
از حد ارتفاع مجاز ساخته شده اند؟ تصریح کرد: 
محدودیت ارتفاع برای ساختمان های دیگر است 
و ساختمان های مجلس باید به قدری بلند باشند 
که نقطه دید به مجلس را کور کنند. مسئول طرح 
تفصیلی منطقه ۱۲ شهرداری تهران در خصوص 
آثار ســاختمان های بلندمرتبه مجلس بر بافت 
تاریخی محدوده آن گفت: وقتی یک ساختمان 
با رده امنیتی بالا در آن محدوده بنا می شــود، 
دیگر اهمیتــش از بافت تاریخی بالاتر اســت و 
شــورای عالی امنیت ملی کشور هم تشخیص 
 داده که تأمین امنیت ســاختمان های مجلس 
مهم تر از حفظ حریم بافت های تاریخی محدوده 

آن است.

مدیرعامل آتش نشانی تهران:

درصدبالاییازتماسهاربطی
بهآتشنشانیندارد

تسنیم: مدیرعامل آتش نشانی تهران با اشاره 
به ســه تا چهار هزار تماس روزانه شهروندان با 
سامانه ۱۲۵، گفت: درصد بالایی از این تماس ها 
نامربوط به سازمان آتش نشــانی است. مهدی 
داوری با بیان اینکــه مزاحمت های تلفنی برای 
سامانه ۱۲۵ آتش نشانی تهران بسیار کمتر شده، 
اظهار کرد: برخی اوقات شهروندان در موضوعات 
غیرمرتبط مانند کمک های اورژانسی پزشکی با 
سامانه ۱۲۵ تماس می گیرند که البته آن ها را رد 
نمی کنیم. مدیرعامل آتش نشانی تهران با بیان 
اینکه مزاحمت به مفهوم قدیمی آن نزدیک به 
صفر شده اســت، گفت: روزانه سه تا چهار هزار 
تماس با آتش نشــانی تهران گرفته می شود که 
بیش از ۳۰۰ مورد آن به مأموریت منجر می شود. 
وی افزود: تمام ایــن ۳۰۰ مأموریت مربوط به 
آتش سوزی نیســت و خدمات دیگری توسط 
آتش نشانان در حوادث مختلف به شهروندان ارائه 
می شود حتی خدماتی با عنوان »خدمات فنی« 
 داریم که در قالب مشــاوره به یاری شهروندان 

می آییم.
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آموزشوپرورش 
نیازمندخانهتکانی
مهدی مطهرنیا/ استاد دانشگاه

اگر بخواهیم در تاریخ بشــر یک نهاد بسیار 
موثر و دارای عمق و اثر استراتژیک را بازیابی 
کنیم، باید در میان تمــام نهادها به آموزش 
و پرورش و ســازمان مندی اخلاق گســتر و 

دانش افزون آن توجه داشته باشیم. 
چراکه تا این اخلاق گستری نباشد، سلامت 
جامعه حفظ نمی شود و تا این دانش افزایی 
هدفمند، هوشــمندانه و هوشیارانه صورت 
نپذیرد، بشر پیشــرفت و توسعه ای را تجربه 
نمی کند؛ لذا توســعه پویای همه جوامع در 
همه ادوار تاریخ و همه زمان هایی که انسان 
زیست داشته اســت، در گرو تعلیم و تربیت 

است. 
متاسفانه آموزش و پرورش در ایران نه نظام 
آموزش و پرورش بلکه چندپارگی هایی به نام 
آموزش و پرورش است که بدون توجه به تفکر 
سیســتمی، تفکر انتقادی و آینده اندیشی و 
پیشرفت مناسب و متناسب با دگرگونی های 
پرشــتاب جامعه، تنها به انباشــت اخبار و 
ورودی هایی می پــردازد که هنــوز در باب 
»داده« بودن و »اطلاعات« بــودن آن ها از 
منظر معرفت سنجی و صحت و سقم نهایی 
آن ها به عنوان باورهای موجه سابق، تردید 
وجود دارد و مغز فرزندان ایــن مرز و بوم را 
مانند انبارهایی می بیند که باید اخبار موثق 
و غیرموثق و گزاره های درست و نادرست را 
در آن انباشته کرد و بر آن ها قفل زد و مُهری 
به نام »نمــره« را بر آن نهــاد. از این جهت 
در این نظام آموزش و پــرورش، خلاقیت و 
گمانه پروری و تصویرســازی خلاق از بین 
می رود و در مسیر حیات نظام آموزشی، در 
عمل، شــاهد خروجی هایی هستیم که تنها 
می تواند در بهترین وجــه حافظه هایی پر از 
داده های متفاوت را بــه جامعه عرضه دارد. 
حافظه هایی که خروجی هــای آن به مثابه 
حافظه ای کامپیوتــری ارزش دارد و حتی 
برای بهترین خروجی های آن هم نمی توان 
بیش از آن ارزشــی در نظر داشت. آموزش 
و پرورش ایــران به یک خانه تکانی وســیع 
و گســترده از منظر ذهنی و علمی نیازمند 
است. یک تحول راهگشا که از یک سو بتواند 
بدنه تعلیم و تربیت را در ایران تغییر دهد و از 
طرف دیگر نیروی انسانی مناسب و متناسب 
با تحول و بازآفرینی در نظام آموزشی منطبق 
بر خــردورزی و فراواقع گرایی انتقادی را در 

جامعه تربیت کند. 
چراکه جامعه پرورش دهنــده خلاقیت ها و 
گمانه زنی های آینده اندیشانه برای پیشرفت و 
توسعه ملی است. لذا از وزیر آموزش و پرورش 
جدید در ایران توقع مــی رود که با توجه به 
آنچه گفته شد، گامی هر چند کوچک در این 
مسیر بزرگ بردارد. آن هم در مدت زمان نه 
چندان زیادی که تا پایان عمر دولت دوازدهم 

مانده است.

یادداشت

مرگدلخراشجواننابینادر
ایستگاهاتوبوس

باشگاه خبرنگاران جوان: یک روشن دل 
اصفهانی روز چهارشــنبه گذشته در هنگام 
پیاده شــدن از اتوبوس بی آر تی ایســتگاه 
فرایبورگ در حالی که نیمی از بدن در داخل 
اتوبوس و نیم دیگر بدن او خارج از اتوبوس باقی 
مانده بود با حرکت اتوبوس دچار حادثه شد و 
به خاطر شدت جراحات جان خود را از دست 
داد. حیدری مدیر عامل انجمن روشــن بین 
اصفهان گفت: این اتفاق دردناک تنها به خاطر 
عدم مناسب سازی محیط برای معلولان رخ 
داده است و به دنبال برخورد شدید و متعدد با 
موانع موجود در مسیر اتوبوس، هنگام حرکت 
این روشن دل دچار صدمات شدید شده و در 
نهایت به بدترین شکل ممکن جان خود را از 
دست داده است. این در حالی است که علیرضا 
صلواتی معاون حمل و نقل و ترافیک شهرداری 
اصفهان در این مورد گفت: مسافر روشن دل 
در حال پیاده شــدن از اتوبوس بوده اســت، 
راننده ســهل انگاری می کند و بدون اینکه از 
پیاده شدن مســافر اطمینان کامل پیدا کند 
 شروع به حرکت می کند و مسافر دچار سانحه 

می شود. 
وی ادامــه داد: پــس از انتقال مصــدوم به 
بیمارستان متاســفانه بر اثر شدت جراحات، 
این شخص فوت می کند. جزئیات بیشتر این 

حادثه در دست بررسی است.

حادثه 

امکان دسترسی تمام شهرها به برچسب سرویس مدارسفرار مالیاتی به هیچ عنوان در بخش دولتی وجود ندارد
ایسنا : وزیر بهداشت گفت: اعتقاد داریم که جامعه پزشکی نسبت به سایر اقشار جامعه در برابر قانون تسلیم تر است و در بخش دولتی 
به هیچ عنوان فرار مالیاتی وجود ندارد چون در پایان هر ماه، عملکرد پزشــکان محاسبه و مالیات از آن کسر می شود البته بعد از کسر 
مالیات و کسورات، ۴۰ درصد از کارکرد پزشکان در بخش دولتی به آنان پرداخت می شود. دکتر سعید نمکی اظهارکرد: فرار مالیاتی در 
بین جامعه پزشکی قطعا بیشتر از سایر اقشار نیست و از همکاران مان خواسته ایم که به قانون تمکین کنند و از دیگران نیز انتظار داریم 
که جامعه پزشکی را مورد هجمه و بی مهری قرار ندهند. وی تصریح کرد: جامعه پزشکی یک سرمایه اجتماعی است و بخش بهداری و 
پزشکی دوران دفاع مقدس را به خوبی مدیریت کرد و در روزهای سخت کشور مانند سیل و زلزله در کنار ما و مردم بوده اند و تقاضا داریم 

که جامعه پزشکی مورد هجمه و بی مهری قرار نگیرد.

شهر خبر :  مدیرعامل اتحادیه تاکسی رانی های شهری کشور گفت: برای کل شهرها دسترسی به برچسب مخصوص سرویس مدارس 
فراهم شده است و هر شهرداری نیز باید متناسب با تعداد ناوگان ثبت نامی، این برچسب ها را چاپ و بر ناوگان فعال در حوزه سرویس 
مدارس نصب کنند. مرتضی ضامنی آخرین وضعیت سامانه سپند )سامانه پایش ناوگان دانش آموزی( را تشریح کرد و گفت: بعد از همکاری 
خوبی که وزارت آموزش و پرورش با اتحادیه تاکسی رانی های شهری کشور داشــت، مدارس کل کشور در حال ورود اطلاعات خود به 
سامانه سپند هستند. در شهرهای مختلف نیز شهرداری ها و آموزش و پرورش در قالب کارگروه ماده ۱8 به صورت  مستمر جلساتی را 
برگزار می کنند. همچنین شهرداری ها شرکت های مجاز و دارای صلاحیت را شناسایی و برای خدمات رسانی، از طریق سامانه در اختیار 

مدارس جهت عقد قرارداد قرار داده اند.

باشــگاه خبرنگاران جوان: چند وقتی است 
که تصاویری از یک ویلای بسیار مجلل در یکی 
از مناطق استان البرز در فضایی مجازی منتشر 
شده است؛ در این ویلا که به نوعی شبیه به یک 
باغ وحش ساخته شــده از همه نوع گونه حیات 
وحش در آن یافت می شــود. به گفته برخی این 
ویلا متعلق به حسن میرکاظمی مشهور به حسن 
رعیت که اخیراً به دلیل اتهامات فســاد مالی در 
بازداشت به ســر می برد، است. لازم به ذکر است 
که گونه هایی که در این ویلا نگهداری می شود از 
جمله گونه های در خطر انقراض هستند و برخی 

از آن نیز مهاجم محسوب می شوند. 
باید دید که مجوز نگهداری این گونه ها توسط چه 
کسی و آن هم در یک مکان کاملًا خصوصی اخذ 

شده است. بر اســاس ماده ۷ قانون شکار و صید 
و ماده 8 قانون حفاظت و بهسازی محیط زیست، 
اگر شخصی علاقه مند به نگهداری حیات وحش 
)چهارپا، پرنده و خزنده( باشد یا خواهان برپایی 
یک مرکز نگهداری حیوانات باشد، باید از سازمان 
حفاظت محیط زیست مجوز اخذ کند. همچنین 
صادرات، واردات و خرید و فروش هرگونه حیات 
وحش نیز بایــد با هماهنگی ســازمان حفاظت 
محیط زیست باشد و از ادارات کل محیط زیست 

استان ها مجوز اخذ شود.
مراکز و افرادی که مجوز نگهداری حیات وحش 
ندارند یــا درمنازل و باغ های شــخصی اقدام به 
نگهداری حیات وحش می کنند، بر اساس ماده 
۷ قانون صید و شــکار و ماده 8 قانون حفاظت و 

بهسازی محیط زیست متخلف محسوب می شوند 
و گونه ها ضبط می شــوند و بــه مراجع قضایی 

تحویل داده می شوند.
 در تصاویر منتشــر شــده، حیوانات این ویلای 
مجلــل تربیت شــده اند و بــه گفتــه برخی از 
کارشناســان حیات وحش، گونه های نگهداری 
شده در منازل بیشتر تربیت شــده هستند، اما 
هنوز خوی وحشــی گری خود را دارند به همین 
دلیل ممکن است بعدها به صاحب خود نیز آسیب 
وارد کنند. بــه گفته فردیــن حکیمی مدیرکل 
حفاظت محیط زیست استان البرز، اداره حفاظت 
محیط زیســت از زمانی که تصاویــر مربوط به 
این ویلا را مشــاهده کرد به دنبــال آدرس آن 
بود، اما تاکنون هیچ نشانی از این ویلا در استان 

یافت نکرده است. او افزود: براساس قانون صید و 
شکار سازمان حفاظت محیط زیست نگهداری و 
مراقبت از هر گونه حیات وحش در منزل شخصی 
بدون مجوز خلاف اســت و با فرد خاطی برخورد 
قانونی می شــود. حکیمی گفــت: احتمال این 
می رود که ویلای حسن رعیت در تهران باشد چرا 
که آدرســی از این ویلا در کرج یافت نشده است 
 و از وضعیت حیوانات این ویلا خبری در دســت 

نداریم.

عاقبت حیوانات ویلای حسن رعیت چه شد؟

باغوحشیخصوصیدرویلاییمجلل

خبر ویژه

مدیران زن در همه ســطوح از ۱۳.۷ درصد در سال ۱۳96 به 
۱8.6 درصد در ســال 98 افزایش یافته و به طور کل انتصاب 
مدیران زن طی دو سال اخیر شاهد رشــد ۳6 درصدی بوده 
است. در جلسه  هیئت دولت، کارنامه انتصاب زنان در پست های 
مدیریتی دولتی در کل کشور توسط معاون رئیس جمهور در 
امور زنان و خانواده ارائه شــد. این گزارش حاکیست مدیران 
زن در اســتانداری از 6.۲ درصد در ســال 96 به 9.۲ درصد 
در حال حاضر افزایش یافته و در مجموع شــاهد رشد ۴8.۷ 
 درصدی انتصاب مدیــران زن در اســتانداری، فرمانداری و 
بخشداری ها در دو ســال اخیر بوده ایم.مقایسه میان مدیران 
عالی، میانی و پایه طی دو سال اخیر نشان می دهد که در بخش 
مدیران عالــی از ۲.۵ به ۵/۵ درصــد، در بخش مدیران میانی 
از 6.9 درصد بــه 9.۳ درصد و در بخش مدیــران پایه از۱6.9 
درصد به ۲۳ درصد دست یافته ایم.جدول دیگری که نمایشگر 
 درصد مدیران اســتانداری ها و مدیران کل دســتگاهی زن 
در استان های کشــور است نشــان می دهد، کمترین میزان 
انتصاب مدیران زن در استان قم و بیشــترین آن ها در استان 

بوشهر بوده است. 
بعد از بوشــهر به ترتیب اســتان های گیــلان، چهارمحال و 
بختیاری، هرمزگان، البرز، سمنان و لرستان بیشترین انتصابات 
مدیران زن را به خود اختصــاص داده اند. بعد از اســتان قم، 
استان های خوزستان، آذربایجان شرقی، کهگیلویه و بویراحمد، 
خراســان رضوی و اصفهان نیز کم ترین میــزان انتصابات را 

داشته اند. 

آمار انتصاب مدیران زن در استان ها منتشر شد 

بوشهروگیلاندرصدر


